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Jaarstukken 2019 

Portefeuillehouder Bert Blase / John Does 

Pagina 29 

Vraag In 2019 is aandacht besteed aan verplichte scholing voor vakbekwaamheid 

van de boa’s. Welke specifieke acties en verandering hebben in 2019 

plaatsgevonden in de uitrusting van de boa’s?  

Antwoord De verplichte (bij-) scholing is volgens plan uitgevoerd. In 2019 hebben er 

geen specifieke veranderingen in de uitrusting plaatsgevonden. Deze 

veranderingen hebben daarvoor (steek-werende vesten) en daarna 

plaatsgevonden (auto’s). 

 

Portefeuillehouder Bert Blase 

Pagina 30 

Vraag Welke andere mogelijkheden ziet het college om inwoners te betrekken bij 

het verbeteren van het veiligheidsgevoel, naast de Whatsapp-groepen voor 

buurtpreventie? In hoeverre zijn mogelijkheden deze in 2019 ingezet? 

Graag aangeven waarom wel en waarom niet.  

Antwoord Het veiligheidsgevoel is van meerdere factoren afhankelijk. Afgelopen jaar 

heeft het college uitvoering gegeven aan het onderzoek naar de 

veiligheidsbeleving. Hier zijn inwoners bij betrokken middels burgerpanels, 

focusgroepen en een open link welke voor een ieder beschikbaar was. 

Daarnaast heeft het college inwoners en ondernemers betrokken bij het 

aanpakken van woonoverlast-casuïstiek en overvaltrainingen. Het aanpak 

van veiligheidsproblemen met inwoners heeft veelal een positief effect op 

het veiligheidsgevoel. 

 

Portefeuillehouder Bert Blase 

Pagina 32 en 33 

Vraag In de beantwoording van de technische vragen geeft het college aan dat 

deze indicatoren in de begroting 2019 bij dit programma stonden en dat ze 

daarom hier in de jaarrekening staan.. Kan het college toelichten bij welke 

doelen of activiteiten uit het programma Veiligheid de indicatoren “netto 

arbeidsparticipatie” en “functiemenging” horen? Als dit niet zo is, wat is de 

inhoudelijke reden dat deze indicatoren hier staan? 

Antwoord Per abuis zijn deze twee indicatoren bij de begroting 2019 in het verkeerde 

programma opgenomen. Zij horen bij het programma Economie. Voor de 

begroting 2020 is dit aangepast. 

 

 

 

 

Portefeuillehouder Bert Blase 

Pagina 32 en 33 

Vraag Kan het college een toelichting geven bij de indicatoren en wat dit zegt over 

de prestaties van het gevoerde beleid? Kan deze toelichting ook 

toegevoegd worden aan de jaarrekening?  

Antwoord De indicatoren “Diefstallen naar type” en “Misdrijven naar type” geven de 

resultaten van de gemeente Heerhugowaard weer uit het jaar 2019 afgezet 
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tegenover heel Nederland. Het gevoerde beleid moet bijdragen aan een 

veilig Heerhugowaard. Gesteld kan worden dat er een goede prestatie is 

neergezet ten opzichte van de gemiddelde resultaten van heel Nederland. 

Echter is dit één indicator en kijkt het college naar meerdere indicatoren en 

signalen zoals de politiecijfers, de veiligheidsmonitor en ervaringen van 

professionals (o.a. politie, brandweer en maatschappelijk werk) en 

inwoners. 

Een aanpassing op de jaarstukken is niet meer mogelijk in verband met het 

reeds afgegeven controleverklaring. 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 41 

Vraag Het Strategisch Plan Verkeersveiligheid geeft het risicoprofiel van alle 

wegen en straten in Heerhugowaard in beeld.Dit risicoprofiel vormt de 

komende jaren de basis voor de ontwikkelingen op het gebied van 

verkeersveiligheid vanwege de rijksbijdrage die hieraan is gekoppeld. 

 

Vanaf wanneer is de rijksbijdrage hieraan gekoppeld en wanneer wordt de 

Raad geïnformeerd over de uitwerking van het Strategisch Plan 

Verkeersveiligheid. 

Antwoord De rijksbijdrage (€ 500 miljoen voor de komende 10 jaar) is per 1 juli 2020 

beschikbaar gesteld. Daarbij geldt nu nog niet dat er een koppeling gelegd 

moet zijn met het risicoprofiel. Vanuit het ministerie van Infrastructuur en 

Waterstaat is nog niet aangegeven vanaf welk moment dat wel moet zijn.  

De uitwerking van het Strategisch Plan Verkeersveiligheid maakt integraal 

onderdeel uit van het Omgevingsprogramma Mobiliteit, dat naar 

verwachting aan het einde van 2020 aan de gemeenteraad wordt 

aangeboden. 

 

Portefeuillehouder Annette Valent 

Pagina 59 

Vraag In de vorige ronde technische vragen, hebben wij gevraagd welke andere 

indicatoren gebruikt worden om de effecten van het gemeentelijk beleid op 

sport, kunst & cultuur, recreatie en openbaar groen te beoordelen. Kan het 

college een volledige lijst geven van de zaken die gemeten worden op 

deze thema’s, inclusief uitleg hoe dit past binnen de doelstellingen uit de 

begroting 2019? (Niet alleen effectindicatoren, ook andere varianten zoals 

outcome).  

Antwoord Nee, het college kan geen volledige lijst geven van de zaken die gemeten 

worden op deze thema’s. 

  

Wat wij wel hebben gedaan om de doelstellingen uit de begroting 2019 te 

behalen zijn het met regelmaat voeren van accounthoudergesprekken met 

onze uitvoerende partijen. Dit zijn bijvoorbeeld Heerhugowaard Sport N.V., 

Cool Kunst & Cultuur, Bibliotheek Kennemerwaard, de lokale omroep, Het 

Oude Gemaal/ Het Poldermuseum, Haven Broekhorn en Recreatieschap 

Geestmerambacht. 

  

Deze partijen geven inzicht in hoe zij werken aan onze 
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beleidsdoelstellingen en hoe zij (kwetsbare) inwoners bereiken via hun 

sportieve, culturele en recreatieve diensten. Naast output laten sommige 

effecten als leefbaarheid, geluk en zelfredzaamheid zich moeilijk meten of 

in cijfers vertalen. Desondanks zijn het deze partijen die zorgen voor een 

gevarieerd aanbod zodat iedere inwoner van Heerhugowaard aan bod 

komt. 

  

Het contact met partijen is dus hoe wij de effectiviteit van ons beleid meten. 

  

Aanvullend wordt bij het herijken van beleid gebruik gemaakt van outcome 

indicatoren. Zo is bij het herijken van de Groenvisie (30 juni in de 

gemeenteraad) uitgebreid onderzoek gedaan onder inwoners naar de 

beleving en waardering  van (openbaar) groen. De betreffende 

onderzoeken vindt u bij het raadsvoorstel. 

 

Portefeuillehouder Annette Valent 

Pagina 59 

Vraag De meest recente bron over de voorgeschreven indicator niet-sporters is 

afkomstig uit 2016.  

 

1) Wat is de reden dat hier geen recentere cijfers over beschikbaar zijn?  

 

2) Kan het college zorgen dat in de jaarrekening 2020 wél cijfers worden 

opgenomen over 2020?  

Antwoord De informatie die gepresenteerd is in de jaarrekening wordt ontsloten 

middels de bron www.waarstaatjegemeente.nl 

De meest recente cijfers m.b.t. de verplichte indicatoren voor gemeenten 

worden hier gepresenteerd. Eens in de 4 jaar worden de cijfers 

geactualiseerd. 

  

Als we cijfers over 2020 willen opnemen dan zijn we afhankelijk van onze 

gemeenschappelijke bron. Dit om de vergelijkbaarheid tussen gemeenten 

te waarborgen. 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 80 

Vraag Het college geeft aan dat gewerkt wordt een een monitoring en evaluatie 

systeem voor de energietransitie en dat de indicatoren hiervoor nog in 

uitwerking zijn. Kunnen deze volgend jaar toegevoegd worden aan de 

jaarrekening 2020?  

Antwoord Ja. In de LES is vastgesteld dat er bij budgetrapportages gerapporteerd zal 

worden over de stand van zaken met betrekking tot CO2 neutraliteit. 

Hiervoor zal de landelijke klimaatmonitor als basis dienen en indien nodig 

worden aangevuld met lokale indicatoren.  

 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 80 

Vraag Kan het college de heldere uitleg op onze technische vraag over 

http://www.waarstaatjegemeente.nl/
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hernieuwbare energie en de afwezigheid van cijfers over 2018 en 2019 

toevoegen aan de jaarrekening? Deze duiding helpt zeer om vooraf 

duidelijkheid te geven.   

Antwoord Aanpassing van de jaarstukken kan helaas niet meer in verband met de 

reeds afgegeven controleverklaring.  

 

Portefeuillehouder Monique Stam / Bert Fintelman 

Pagina 42 

Vraag Baten Parkeren. Kunt u uitleggen waardoor er baten zijn van € 13k?  

Antwoord Dit betreft de vergoeding voor het gebruik van gemeentegrond voor de 

parkeergarages P1 en P2 bij Middenwaard.  

De opbrengst parkeerbelasting is verantwoord binnen programma Bestuur 

en ondersteuning - Algemene dekkingsmiddelen (pagina 27 van de 

Jaarstukken  2019 - versie 5 juni). 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 11 en 12 

Vraag MPG. 

Prognose op te leveren woningen 2020-2024: 

Grondgebonden woningen 2020-2024 totaal 1202 waarvan 241 Categorie 

1&2; 

Appartementen 2020-2024 totaal 597 waarvan 257 Categorie 1&2 

Vraag: welke opdracht heeft de Raad meegegeven en zijn we op schema? 

Sluit het woningaanbod aan bij de vraag? 

 

In de Raadsinformatiebrief Proces tot woningbouwprogrammering staat 

dat: Het college deelt de resultaten van de onderzoeken naar 

woningbehoefte met uw raad voor de zomer. Krijgen we dan antwoord op 

deze vragen? 

Antwoord De raad heeft in haar raadsagenda 2018-2022 gevraagd om een 

uitvoeringsplan van de woonvisie. Om daartoe te komen is er onderzoek 

gedaan naar de woningbehoefte in Heerhugowaard voor de komende 10 

jaar. Op dit moment wordt de laatste hand gelegd aan de eindrapportage, 

waarna dit aan het college wordt voorgelegd met het advies om dit rapport 

ter informatie aan de raad voor te leggen. Dit rapport zal een overzicht 

bevatten van de benodigde toevoegingen aan de woningvoorraad per type 

en prijsklasse om in de behoefte te kunnen voorzien.  

De tweede helft van dit jaar worden de onderzoeksresultaten, het huidige 

woningbouwprogramma, de overige potentiële ontwikkellocaties en de 

gemeentelijke ambities voor gebiedsontwikkeling naast elkaar gelegd. Dat 

moet eind dit jaar leiden tot een richtinggevend woningbouwprogramma 

voor de komende 10 jaar. 

 

Portefeuillehouder Annette Valent 

Pagina  

Vraag In het raadsvoorstel wordt ingegaan over het Interbestuurlijk Toezicht met 

een verwijzing over belangrijke KPI’s van het toezichtsgebied. 

Waar niet op wordt ingegaan is dat volgens de website van de Provincie 

NH (https://www.noord-holland.nl/Bestuur/Interbestuurlijk_toezicht) op de 
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interactieve kaart Heerhugowaard een onvoldoende scoort op het domein 

Omgeving waaruit blijkt dat de gemeente onder verscherpt toezicht is 

geplaatst.  

 
Antwoord De fractie van D66 heeft een vraag in de eerste ronde gesteld hierover. Op 

pagina 63 van de eerdere beantwoording treft u het volgende aan :  

De raad via een raadsinformatiebrief hierover worden geïnformeerd. 

Binnenkort worden de vereiste documenten als Vergunningverlening, 

Toezicht en Handhaving (VTH) beleidsplan, het VTH uitvoeringsprogramma 

en VTH Jaarverslag 2019 door het college vastgesteld. Vervolgens worden 

deze documenten aan de provincie aangeboden en vindt er een 

Interbestuurlijk Toezicht (IBT) beoordeling plaats.  

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina  

Vraag In de jaarrekening wordt niet ingegaan op de taakstelling 

“verblijfsgerechtigden”. Hoe wordt de Raad op de hoogte gehouden? Is er 

een financieel risico voor de gemeente? 

 
Antwoord Er is geen direct financieel risico. Wel kan de Provincie binnen haar rol van 
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interbestuurlijk toezichthouder, maatregelen nemen via een 

‘Indeplaatsstelling’ Eventuele kosten van deze maatregel worden dan op de 

gemeente verhaald. Echter die kans is nihil omdat er een uitgebreide 

procedure aan vooraf gaat met diverse stappen om de taakstelling op orde 

te krijgen (interventieladder).  

  

Momenteel doen we er alles aan om de taakstelling (2020) te halen. Enkele 

factoren zoals de Covid-19 en een matige woningmarkt (sec sociale 

huurwoningen) spelen een negatieve rol. 

  

We geven de raad in het laatste kwartaal van 2020 een update over de 

stand van zaken via een raadsinformatiebrief.   
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Nederland Duurzaam 
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Portefeuillehouder Bert Blase 

Pagina 30 

Vraag Welke prestaties hebben we daarvoor geleverd: “waarlangs we veiligheid 

de komende tijd willen gaan vormgeven”. Kunt u concreet aangeven wat de 

komende tijd is? Graan een termijn. 

Antwoord In 2019 is de kadernota integrale veiligheid 2019-2023 door u vastgesteld. 

Dit is het kader waarlangs we veiligheid willen gaan vormgeven. De 

komende tijd in dit verband behelst de komende vier jaar. 

 

Portefeuillehouder Annette Valent 

Pagina 31 

Vraag Hier wordt aangegeven dat er nauw wordt samengewerkt als het gaat om 

aanpak personen met verward gedrag en de invoering van de Wet 

verplichte GGZ. Wat zijn de daadwerkelijke resultaten die behaald zijn? 

Antwoord De Wvggz is per 2020 wettelijk van kracht geworden. Er zijn derhalve geen 

resultaten over het verslagjaar beschikbaar. 

 

Portefeuillehouder Bert Blase 

Pagina 31 

Vraag In 2019 is gestart met verdiepend onderzoek naar veiligheidsbeleving in 

Heerhugowaard. Wanneer kunnen we de resultaten en concrete 

maatregelen verwachten? Deze zijn namelijk niet terug te vinden in de 

Bestuurlijke Termijnagenda 

Antwoord Het onderzoek naar de veiligheidsbeleving is afgerond. De uitkomsten van 

het onderzoek zullen op korte termijn met de raad worden gedeeld. Het 

college is in overleg met de griffie en I&O Research voor een passende 

terugkoppelingen. U wordt binnenkort verder geïnformeerd hierover 

middels een raadsinformatiebrief. 

 

Portefeuillehouder Bert Fintelman 

Pagina 32 

Vraag De effectindicatoren zijn afkomstig uit het jaar 2019? Daarnaast een 

aanvulling. In de begroting is alles op basis van x per 1.000 inwoners. In de 

jaarrekening is dit per 1.000 EN 10.000. Voor de leesbaarheid zou het 

wenselijk zijn om één deler aan te houden. 

Antwoord Bedankt voor uw opmerking. We nemen dit mee in het verbeteren van het 

ontwikkelproces rondom financiële stukken. 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 33 

Vraag Functiemenging in Heerhugowaard is lager dan in Nederland. Het 

percentage 50,6% geeft aan dat er bijna ongeveer evenveel banen zijn als 

woningen. Is er beleid om dit percentage te verhogen (stijgt met 

voorgaande jaren), te stabiliseren, of te verlagen? 

Antwoord Vanuit het beleid wordt gestuurd op meer werkgelegenheid en op het 

aantal woningen voor specifieke doelgroepen (leeftijd, leefstijl, studenten, 

werknemers). Wij stimuleren sturen niet aanbodgericht op veel meer 

woning dan banen. Wij gaan uit van de vraagzijde vanuit de markt. 
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Portefeuillehouder Bert Blase 

Pagina 34 

Vraag Zelfde vraag als bij de anderen verbonden partijen. Hoe moeten we de 

realisatie 2019 lezen. Is er enkel € 3.000 gerealiseerd en verwachten we 

dan extra kosten in 2020? 

Antwoord Met het begrip realisatie wordt het (jaarrekening-)resultaat 2019 van de 

betreffende verbonden partij bedoeld. De Veiligheidsregio Noord-Holland 

Noord heeft het jaar 2019 afgesloten met een resultaat van € 3.000.  

Goed om in de beantwoording mee te nemen is dat de jaarstukken en de 

begrotingen van de verbonden partijen afzonderlijk aan de raden van de 

deelnemende gemeenten worden voorgelegd. 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 38 

Vraag In begroting staat dat er in 2019 de verbinding tussen het stationsgebied en 

het Stadshart verbeterd zal worden door een masterplan Stationsgebied en 

ontwikkelvisie Stadshart. Wij lezen niets terug of dit allebei ook 

daadwerkelijk gedaan is. Enkel dat er gesprekken zijn geweest. Graag een 

toelichting. 

Antwoord Het Masterplan Stationsgebied Dijk & Waard is begin juni door het college 

vastgesteld. Dat is later dan in de begroting van 2019 bedacht, mede 

omdat we het masterplan hebben willen verrijken met inbreng vanuit 

buurgemeente Langedijk. Die verrijkingsslag is goed gelukt en dat hebben 

wij u en de raad van Langedijk 10 juni gepresenteerd. In het masterplan 

hebben we de verbinding Stadshart, Stationsplein, Westdijk en Broek op 

Langedijk als belangrijke route vastgelegd. Een deel van die route pakken 

we in uitvoeringsfase 1 van het stationsgebied bovendien ook de komende 

vijf jaar op. 

Er is een ontwikkelvisie voor het Stadshart in voorbereiding die met de 

meest recente bouwplannen aan zal sluiten op het masterplan voor het 

stationsgebied. We zijn ook met de ontwikkelaar in gesprek over de 

verbinding Stadshart-Stationsgebied; zijn initiatief bij de Westtangent is 

daarbij belangrijk. Wij verwachten de ontwikkelvisie Stadshart tegelijk met 

een volgende actualisatie van de grondexploitatie voor het Stadshart aan u 

aan te bieden. Dat zal traditiegetrouw in het voorjaar van 2021 zijn, vóór de 

voorjaarsnota.  

 

Portefeuillehouder Monique Stam, Annette Valent, John Does 

Pagina 39 

Vraag Hoort de pilot eenrichtingsverkeer Dreef bij het integrale plan van de 

verkeerscirculatie en inrichting Centrumwaard? 

Antwoord De pilot kan worden gezien als een voorloper. Dit pilot gebied valt onder 

het huidige ontwikkelgebied Centrumwaard dat ruimer van opzet is 

geworden. Daarmee wordt het een onderdeel van het integrale plan. 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 39 

Vraag Onder het kopje parkeren, met name bij Vaststellen parkeernormen staat 

dezelfde tekst als in de begroting. Zijn de prestaties die in de begroting zijn 
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opgenomen dan ook geleverd? Of staat het doel in de jaarrekening? Dit 

geldt in zekere zin ook voor de parkeerstrategie. 

Antwoord Hier is inderdaad per abuis het doel herhaald. Momenteel wordt gewerkt 

aan beide prestaties, die naar verwachting eind 2020 worden voorgelegd 

aan de gemeenteraad. 

 

Portefeuillehouder Bert Blase 

Pagina 41 

Vraag In de begroting worden de effectindicatoren als % gegeven, deze sluiten 

niet met de effectindicatoren in de jaarrekening. Hierdoor kunnen wij als 

raad ook niet controleren. Graag op elkaar aansluiten. 

Antwoord Bedankt voor uw opmerking. We nemen dit mee in het verbeter en 

ontwikkelproces rondom de planning en control producten 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 46 

Vraag De tekst onder de “Wat hebben we bereikt” is precies hetzelfde als onder 

de doelen van de begroting (pag. 30  Begroting 2019). Zijn de doelen 

daadwerkelijk bereikt, of zijn de doelen overgenomen uit de begroting? 

Antwoord De doelen die we wilden bereiken uit de begroting 2019 zijn bereikt door de 

prestaties die daaronder worden beschreven. 

 

Portefeuillehouder Bert Fintelman 

Pagina 47 

Vraag Algemeen (blz. 47) valt ons op dat de doelstellingen in de Begroting niet 

worden overgenomen in de jaarrekening en wat er dan behaald is, OF dat 

deze doelstellingen letterlijk zijn overgenomen. Waarom is dat zo? Kunnen 

wij er van uitgaan wanneer de doelstelling in de begroting niet benoemd is 

in de jaarrekening dat deze dan ook niet behaald is? 

Antwoord Het leggen van de relatie tussen wat we van plan waren te doen en wat er 

feitelijk gerealiseerd is komt in de huidige opzet minder goed uit de verf. Bij 

de begroting 2021 is het verbeteren van zowel het proces als de 

leesbaarheid een belangrijk aandachtspunt. Dit om de Raad in de 

gelegenheid te stellen te bepalen of doelstellingen ook werkelijk behaald 

zijn.    

 

Portefeuillehouder Bert Fintelman 

Pagina 49 

Vraag De kaders van de effectindicatoren in de begroting komen niet overeen met 

de jaarrekening. De reikwijdte in de begroting is 15-64 jaar, terwijl dat in de 

jaarrekening 15-74 is.  

Graag dit op elkaar aansluiten. 

Antwoord Voor de effectindicatoren wordt gebruik gemaakt van 

waarstaatjegemeente.nl. Als zij gedurende het jaar de indicatoren 

aanpassen dan volgen wij hun gegevens. Waarstaatjegemeente.nl maakt 

gebruik van oa CBS gegevens. Wij doen zelf geen onderzoek oid om deze 

gegevens te krijgen. Daardoor kan het voorkomen dat de begroting en de 

jaarrekening van elkaar verschilt. 
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Portefeuillehouder Annette Valent 

Pagina 56 

Vraag In de VJN 2020 is destijds de motie aangenomen om sportaccommodaties 

te verbeteren waar de “nood hoog is” (BIJ19-534). Welke prestaties zijn 

hier geleverd in 2019? 

Antwoord Uw motie verzoekt het college om naar aanleiding van het onderzoek naar 

de staat van voorzieningen oplossingen te leveren. Wethouder Valent heeft 

de Raad eerder geïnformeerd dat er geen sprake is van achterstallig 

onderhoud van gemeentelijke sportaccommodaties, waar de gemeente de 

verantwoordelijkheid heeft voor het beheer en onderhoud. 

 

In 2019 is gestart met een behoefte onderzoek en een 

capaciteitenonderzoek. De onderzoeken bevinden zich in de afrondende 

fase, zijn in concept klaar en zullen naar verwachting kort na het 

zomerreces worden opgeleverd.  

 

Op basis van de uitkomsten van de onderzoeken zal het college naar 

verwachting het vierde kwartaal van dit jaar een aantal 

investeringsvoorstellen doen aan de Raad. Uiteraard worden investeringen 

die niet op zich kunnen laten wachten verwerkt worden in de begroting 

2021. 

 

 

Portefeuillehouder Annette Valent 

Pagina 59 

Vraag De effectindicator is precies gelijk aan de effectindicator uit 2016. Is er niet 

meer up-to-date informatie om een actueel cijfer te krijgen, of is de 

effectindicator op blz. 59 actueel (lees: 2018/2019)? 

Antwoord De informatie die gepresenteerd is in de jaarrekening wordt ontsloten 

middels de bron www.waarstaatjegemeente.nl 

De meest recente cijfers m.b.t. de verplichte indicatoren voor gemeenten 

worden hier gepresenteerd. Eens in de 4 jaar worden de cijfers 

geactualiseerd. 

  

Als we cijfers over 2020 willen opnemen dan zijn we afhankelijk van onze 

gemeenschappelijke bron. Dit om de vergelijkbaarheid tussen gemeenten 

te waarborgen 

 

 

Portefeuillehouder Bert Fintelman / Bert Blase 

Pagina 60 

Vraag Bij het eerste deel van de beantwoording hebben wij vernomen dat we 

reeds het (financiële) jaarverslag van Heerhugowaard Sport NV hebben 

ontvangen. We hebben overal gezocht (zelfs Google), maar konden het 

echt niet vinden. Hierbij het verzoek aan de portefeuillehouder om het 

jaarverslag, inclusief financiële verslaglegging, ons te overhandigen. 

Antwoord Het jaarverslag 2019 Heerhugowaard Sport N.V. is via de Griffie aan uw 

Raad verzonden en staan bij de ingekomen stukken voor de 

raadsvergadering van 30 juni (E202018097). 

 

http://www.waarstaatjegemeente.nl/
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Portefeuillehouder Annette Valent 

Pagina 60 

Vraag Realisatie 2019 zien in de verbonden partijen zien we hier ook niet 

terugkomen. Bij HHW Sport NV is aangegeven dat het jaarverslag reeds 

met ons is gedeeld, maar waarom zijn de cijfers dan niet opgenomen in de 

realisatie? 

Antwoord De verbonden partij Heerhugowaard Sport NV beheert en exploiteert 

namens de gemeente Heerhugowaard de sportaccommodaties. De baten 

en lasten met betrekking tot het beheer en de exploitatie van  

sportaccommodaties worden geraamd en verantwoord binnen programma 

Sport, cultuur en recreatie op het taakveld Sportaccommodaties. 

 

Portefeuillehouder Monique Stam 

Pagina 80 

Vraag Hernieuwbare energie daalt enorm als je het cijfer met 2016 (begroting) 

vergelijkt. Komt dat door bijvoorbeeld nieuwbouw, of loopt Heerhugowaard 

achter met hernieuwbare energie? 

Antwoord Een soortgelijke vraag is door VVD gesteld in de eerste ronde technische 

vragen, het antwoord hierop vindt u hieronder. 

Sinds 2010 is de duurzame energieproductie in Heerhugowaard met 134% 

toegenomen. Het klopt inderdaad dat ten opzichte van het landelijk 

gemiddelde Heerhugowaard aan de lage kant zit, dit is qua rapportage te 

verklaren door o.a. verouderde cijfers welke pas tot 2017 in zijn geheel 

bekend zijn. De andere reden is dat pas met de uit de RES voortvloeiende 

zoekgebieden voor grootschalige energieopwekking alsook met uit de 

Transitievisie Warmte voortvloeiende uitvoering in de gebouwde omgeving 

grote stappen genomen gaan worden wat betreft opwek en integratie van 

hernieuwbare energie in onze gemeente. Niettemin is voor hernieuwbare 

elektriciteit het getal voor Heerhugowaard ten opzichte van het landelijke 

getal al aanzienlijk hoger: met 13.7% hernieuwbare elektriciteit in 

Heerhugowaard is dit bijna twee keer zo hoog als het landelijke getal 7.1% 

hernieuwbare elektriciteit in 2018, de laatste bekende cijfers vanuit de 

landelijke Klimaatmonitor. De reden waarom in de indicatoren de getallen 

van 2018 en 2019 niet of niet volstandig zijn, heeft te maken met het 

landelijk genormeerde monitoring systeem vanuit de Klimaatmonitor. 

 

 

Portefeuillehouder Bert Fintelman 

Pagina 178 

Vraag Verduidelijking van de vraag die wij reeds hebben gesteld over “Debiteuren 

Sociale Zaken”. Hierin geeft de portefeuillehouder aan hoe de voorziening 

in de boeken wordt opgenomen, maar niet waarom. Vandaar de 

verduidelijking: Waarom is er destijds een voorziening van € 1,2 miljoen 

euro gevormd voor dubieuze debiteuren (oninbare debiteuren)? Is dit één 

debiteur, of zijn dit er meerdere? 

Antwoord Dit betreffen veel verschillende debiteuren. O.a. mensen die een Bbz 

uitkering krijgen waar een terugbetalingsverplichting bij zit, mensen die 

teveel uitkering hebben ontvangen etc. Omdat deze mensen weinig 

financiële armslag hebben is het percentage dubieus hoger dan bij normale 
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debiteuren waardoor de totale voorziening hoog wordt. Mocht blijken dat 

debiteuren echt niet kunnen betalen dan wordt dit als oninbaar via de 

voorziening geboekt. De voorziening wordt dan lager. Jaarlijks wordt dit 

bijgewerkt en zijn er debiteuren af maar komen er ook weer nieuwe bij. 

 

 


